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Onderwerp Salaris nieuwe directeur HVC 

 
 
Geachte leden van het college, 
 
Op 9 januari 2017 is er een nieuwe algemeen directeur van HVC benoemd. Op 26 mei 2016 heeft de 
gemeenteraad van Hollands Kroon in grote meerderheid een motie aangenomen die vraagt om een 
voorstel in te dienen ofwel een voorstel te ondersteunen om het beloningsbeleid in overeenstemming te 
brengen met de Wet Normering Topinkomens (WNT) op de aandeelhoudersvergadering van HVC. De 
PvdA is van mening dat het salaris van de algemeen directeur in lijn moet zijn met de WNT. Met de komst 
van de nieuwe directeur is het een mooie gelegenheid om het salaris gelijk te trekken met de WNT. De 
PvdA fractie heeft hier de volgende vragen over: 
 
Vragen: 
1. Is het salaris van de per 9 januari 2017 benoemde algemeen directeur van HVC in lijn met de WNT? 
2. Zo nee, wat zijn de redenen waarom hiervan is afgeweken? 
3. Welke inspanningen heeft het college verricht om motie M 2016 12 uit te voeren, bijvoorbeeld 

lobbyen bij andere gemeenten voor een gezamenlijk voorstel? 
4. Heeft het college een voorstel ingediend tijdens de Algemene Vergadering van Aandeelhouders van 

woensdag 21 december 2016 om het salaris in lijn te brengen met de WNT? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Paul Medema 
PvdA fractie 
 

 


